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Protokoll från styrelsemöte i Västerviks biodlarförening 
den 18 juli 2018.
Närvarande i styrelsen: Maria Hessel, Benny Lärking, Niclas Johansson, Kerstin Petersson, 
Lennart Carlsson, Anders Palm och Björn Westeson. Dessutom deltog ett flertal medlemmar.

1. Niclas öppnade mötet
2. Godkännande av dagordningen. Dagordningen godkändes utan tillägg.
3. Rapporter.
• Ekonomi. Fortsatt god ekonomi. Saldot ligger nu på drygt 22.000:-. Nu har Maria fått fakturan 

på fraktkostnaderna från Biredskapsfabriken och kommer att fördela kostnaderna.
• Medlemssituationen. Föreningen har i dagsläget 55 betalande medlemmar! Rekord.
• Bigården. Status för de olika samhällena. Lite oklart men det verkar nu som om de nybörjare 

som önskat köpa avläggare också har kunnat göra det. Samhällena från Gränsö skall tas in till 
Marsbäcken i samband med att informationskupan blir klar.

4. Arbetsdag för att färdigställa förrådsrummet och informationskupan. Styrelsen beslutade att 
arbetsdagens uppgifter skall påbörjas den 1 augusti i anslutning till onsdagsträffen i 
föreningsbigården. Niclas tar snarast kontakt med Stefan som åtagit sig att leda arbetet med 
upprustningen av förrådsrummet. Alla krafter kommer att behövas för att vi skall ro iland 
uppgifterna under den här punkten men vi är ju många i föreningen!

5. Hantering av föreningens honung. Styrelsen beslutade att den honung som redan är slungad 
snarast skall tappas upp på hink för försäljning som grovsilad medan den återstående 
honungen ympas och tappas på burk så snart den är slungad. Styrelsen beslutade att Björn 
skall se till att det finns tillräckligt antal etiketter och locksigill.

6. Biodlingens dag. Styrelsen beslutade att vi ska genom föra arrangemanget den 26 augusti 
mellan kl. 13 - 16. Styrelsen beslutade att Sanna, Niclas och Anders skall vara en 
planeringsgrupp med ansvar för Biodlingens dag. Planeringsgruppen återkommer med detaljer 
i innehållet. Björn ska ta fram ett förslag på enklare informationsaffisch som kan användas på 
olika publika anslagstavlor samt på www.vastervik.com

7. Slungrummet. Hur fungerar det, vad saknas och vad återstår att göra? Styrelsen beslutade 
att köpa in en fläkt med golvstativ, en rostfri bricka där avtäckta ramar kan ställas i väntan på 
att de ska slungas samt en grovsil. Ytterdörren måste tätas eftersom bin tar sig in i springorna i 
dagsläget, och en ordentlig arbetsbänk måste skaffas.

8. Försäljning av samhällen och avläggare. Styrelsen lever i den tron att all önskemål gått i 
uppfyllelse.

9. Gemensam beställning av Bifor mm. Styrelsen beslutade att den här gången, om möjligt, 
göra vår gemensamma beställning hos ”Skogens honung” i Flohult, som är återförsäljare av 
Biredskapsfabrikens varor. Styrelsen beslutade att Björn snarast skall skicka ut 
beställningformulär till alla medlemmar samt att alla önskemål måste vara hos Björn senast 
den 26 juli.



10. Övriga frågor. Styrelsen beslutade att Björn skall köpa strösocker till drivfodringen och Martin 
löste frågan om lämpliga kärl för drivfodringen med föredömlig snabbhet redan inna mötet var 
avslutat!

11. Nästa styrelsemöte. Styrelsen beslutade att nästa möte ska äga rum den 22 augusti i 
anslutning till en onsdagsträff.

12. Mötet avslutades vid 21- tiden.

Niclas Johansson, ordförande Björn Westeson, sekreterare


